

Warren Consolidated Schools

1.888.4WCS.KIDS www.wcskids.net

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

ADMINISTRATION BUILDING 31300 Anita Warren, MI 48093

586.825.2400

Board of Education Susan G. Trombley, President I. Susan Kattula, Vice President Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary Carl Weckerle, Treasurer Leah A. Berdy, Trustee Susan M. Jozwik, Trustee Brian White. Trustee

> Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

March 12, 2020

Dear WCS Community,

To keep you informed about the rapidly changing details about the coronavirus, we have established a new web page that will provide you up-to-date information. Please visit <u>www.wcskids.net</u> to access this new site.

The WCS Crisis Response Team has consulted with the Macomb County Health Department to review the next level of protocols in response to the Governor's recommendations yesterday. Our decision to cancel parent-teacher conferences today was to allow us time to aggressively clean our schools and prepare the following information:

K-12 PROGRAMS

All school sponsored field trips, out-of-state and international travel have been cancelled or postponed until further notice.

Aside from the decisions made by the Michigan High School Athletic Association, our athletics will continue as usual.

We will not have preschool conferences next week or World of Fours home visits.

We will not have visitors in our schools such as guest readers, Smart Moves officers, and other events that bring guests into our schools. Parents are still welcome to drop off items in the school office and attend meetings as arranged. Also, PTO-Booster meetings may run as scheduled.

All weekday facility rentals by outside groups will be suspended until further notice.

FACILITIES / SCHOOL BUILDINGS

In addition to our normal disinfecting/sanitizing cleaning procedures, we will be adding a nightly disinfecting wipe down of frequently touched surfaces, such as doorknobs, desktops, counter tops and light switches, etc. An electrostatic disinfectant spray will be used on selected areas as needed.

TRANSPORTATION

The WCS Transportation Department is using disinfectant wipes on all bus seats and handrails between bus runs. An electrostatic disinfectant spray will be used on the whole inside of each bus as deemed necessary.





Warren Consolidated Schools is an equal opportunity employer. Auxiliary aids and services are available upon request to individuals with disabilities.



NUTRITION SERVICES

The Nutrition Services department will continue with our regular daily sanitation and food safety protocols that comply with the Macomb County Health Department regulations.

We are purchasing more single use containers, single use food trays, and individual condiments to limit student contact points in shared areas. Furthermore, the nutrition service staff members will clean and sanitize service lines, tables, and condiment areas between the different lunch times.

WELLNESS

It remains important that we follow all the prevention tips from health officials, including children and staff staying home when they are sick. As a reminder, the main symptoms of the coronavirus are fever (temperature 100 degrees or higher), coughing, and shortness of breath. Preventing the spread of any illness is everyone's responsibility and staying home when ill will help preserve the health and safety of our students and staff and help stop transmission within schools. Also, on our new web page, there is a link that provides tips on how to talk to your child about the coronavirus.

If a WCS Pre-K-12 program or activity is not listed in this letter, it is business as usual at this time. If you have any questions, contact your school principal or one of our WCS Nurses Julia Lechtenberg at 586-698-4621 or Ann Clark at 586-698-4533.

Most important, please know that we are closely monitoring the situation district-wide and implementing the recommended best practices from health officials. This is a very fluid situation, and I will keep you updated as relevant information becomes available.

Sincerely,

Robert) Juneman

Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

12 مارس 2020

عزيزي المجتمع WCS،

لإبقاء لكم على علم حول تفاصيل المتغيرة بسر عة حول الفير وس التاجي، أنشأنا صفحة ويب جديدة من شأنها أن توفر لك ما يصل إلى أحدث المعلومات. يرجى زيارة <u>www.wcskids.net</u> للوصول إلى هذا الموقع الجديد.

وقد تشاور فريق الاستجابة للأزمات التابع للدائرة مع إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب لاستعر اض المستوى التالي من البر وتوكولات استجابة لتوصيات الحاكم أمس. كان قرارنا بإلغاء مؤتمر ات الأباء والمعلمين اليوم هو إتاحة الوقت لنا لتنظيف مدارسنا بقوة وإعداد المعلومات التالية:

<u>برامج K-12</u>

وقد ألغيت أو أجلت جميع الرحلات الميدانية التي تر عاها المدارس والسفر خارج الدولة والسفر الدولي حتى إشعار آخر.

وبصرف النظر عن القرارات التي اتخذتها الرابطة الرياضية في مدرسة ميشيغان الثانوية، فإن ألعاب القوى لدينا سوف تستمر كالمعتاد.

لن يكون لدينا مؤتمرات ما قبل المدرسة الأسبوع المقبل أو العالم من أربع الزيارات المنزلية.

لن يكون لدينا زوار في مدارسنا مثل القراء الضيوف وضباط التحركات الذكية وغير ها من الأحداث التي تجلب الضيوف إلى مدارسنا. لا يزال الأباء موضع ترحيب لإنزال البنود في مكتب المدرسة وحضور الاجتماعات حسب الترتيب. أيضاً، قد يتم تشغيل اجتماعات PTO-Booster كما هو مجدول.

سيتم تعليق جميع إيجارات المرافق خلال أيام الأسبوع من قبل مجموعات خارجية حتى إشعار آخر.

المرافق / المبانى المدرسية

بالإضافة إلى إجراءات التنظيف الطبيعية الخاصبة بنا ، سنقوم بإضافة مسح ة تنظيف ليلية لأسفل من الأسطح التي يتم لمسها بشكل متكرر ، مثل مقابض الأبواب ، وأجهزة الكمبيوتر المكتبية ، وقمم العدادات ومفاتيح الإضاءة ، وما إلى ذلك. سيتم استخدام رذاذ مطهر كهربائي الساكنة على مناطق مختارة حسب الحاجة.

النقل

تستخدم إدارة النقل في WCS مناديل مطهرة على جميع مقاعد الحافلات والدرابزين بين مسارات الحافلات. سيتم استخدام رذاذ مطهر كهربائي الساكنة على كامل داخل كل حافلة حسب الاقتضاء.

خدمات التغذية

وستواصل إدارة خدمات التغذية العمل ببر وتوكولات الصرف الصحي وسلامة الأغذية اليومية العادية التي تتوافق مع لوائح إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب.

نحن شراء المزيد من حاويات استخدام واحد، وصواني الطعام استخدام واحد، والتوابل الفردية للحد من نقاط الاتصال الطلاب في المناطق المشتركة. وعلاوة على ذلك، سيقوم موظفو خدمة التغذية بتنظيف وتعقيم خطوط الخدمة والطاولات ومناطق التوابل بين أوقات الغداء المختلفة.

العافيه

يبقى من المهم أن نتبع جميع نصائح الوقاية من مسؤولي الصحة، بما في ذلك الأطفال والموظفين الذين يبقون في المنزل عندما يكونون مرضى. وللتذكير ، فإن الأعراض الرئيسية للفيروس التاجي هي الحمى (درجة الحرارة 100 درجة أو أعلى)، والسعال، وضيق التنفس. إن منع انتشار أي مرض هو مسؤولية الجميع والبقاء في المنزل عندما يكون المرض يساعد في الحفاظ على صحة وسلامة طلابنا وموظفينا ويساعد على وقف انتقال العدوى داخل المدارس. Also، على صفحة الويب الجديدة لدينا، هناك رابط يوفر نصائح حول كيفية التحدث مع طفلك حول الفير وس التاجي.

إذا لم يتم سرد برنامج أو نشاط WCS Pre-K-12 في هذه الرسالة ، فمن العمل كالمعتاد في هذا الوقت. إذا كان لديك أي أسئلة، اتصل بمدير مدرستك أو إحدى ممر ضات جمعية الشابات المسيحيات جوليا ليختنبرج على 586-698-4621 أو أن كلارك على 586-4533-698.

والأهم من ذلك، يرجى معرفة أننا نراقب عن كثب الحالة على نطاق المنطقة وننفذ أفضل الممارسات الموصى بها من المسؤولين الصحيين. هذا وضع مائع جداً، وسأبقيكم على اطلاع حالما تصبح المعلومات ذات الصلة متاحة.

اخلاص

ر وبرت د. ليفرنوا، دکتور اه

المشرف